



English

Features:

- Feeling the high-end and great heat dissipation with the aluminum and magnesium alloy case.
- Patent NSS connector supports 50,000 cycles hot-swap, giving HDD a safe and durable environment.
- Wingsonic's unique screw-less and tool-less design, swap and manage your data in a second.
- Standard SATA interface can supports all brands and capacities of 2.5" HDD (SATA I/II/III)
- Fits international standard 3.5" HDD spec, can be assembled into cases, enclosures and external storages with the standard screw holes.
- Perfect storage equipment for professional DIY users and IT workers.
- With additional USB3.0 interface allows MRA263 to become external enclosure (MRA263 SATA+USB3.0)

Specifications:

- Interface: SATA or SATA+USB3.0
- Material: Aluminium+SPCC+ABS
- Color: Silver (Top cover), Black (body)
- LED: Power-Red, HDD access-Red flash
- Apply to HDD: 9.5mm/12.5mm & below SATA HDD/SSD
- Transfer Speed: 6.0Gb/s
- Application: All 3.5" HDD slot position
- Net Weight: 210g
- Dimensions: 147.5(L) x 101.5(W) x 25.5(H)mm
- O.S: Windows 2000/XP/Vista/7, Mac OS and Linux
- Operating Temperature: 0°C-55°C

Package content:

MRA263	*1
Manual	*1
Screws	*4
USB3.0 Cable(Only 263U3)	*1

01

English

Rear panel:

1.SATA Power Port 3.LED Indicator
2.SATA Data Port 4.USB3.0 Port

Basic use:

1.Turn the right of front button, then open the front door, put the 2.5" HDD into the MRA263.

2a.Use the USB3.0 cable micro B type connect to MRA263 USB port, A type connect to your PC.

02

English

2b.Put MRA263 into 3.5" HDD slot position, Fix two screws on each side, four screws in total.

MRA263 could be applied to any of wingsonic's 3.5" products(both internal and external) for instance MRA201/401/602.

NOTE
WINGSONIC will not be liable for any software, hardware, or data stored within or interfacing with WINGSONIC products which results in damage or malfunction. WINGSINOC will only be responsible for repairs and services of WINGSONIC products. For further questions or concerns about WINGSONIC products, please visit us at www.wingsonic.com.tw

03

黑白印刷，装订成本

繁體中文

產品特色:

- 鋁鎂合金外殼，突顯高階與良好的散熱性能
- NSS專利連接器，支持5萬次熱插拔，安全耐用
- 獨特的無螺絲及免工具設計，快速完成硬碟更換動作
- 標準SATA界面，支持所有品牌及容量的2.5" SATA硬碟 (SATA I/II/III)
- 符合國際標準的3.5" 硬碟規格，標準安裝孔位可內置于機箱、3.5"外接盒中
- 電腦玩家與IT人員的絕佳存儲設備
- 具備USB3.0高速接口，隨時變身外接盒 (MRA263 SATA + USB3.0)

產品規格:

- 介面: SATA 或 SATA+USB3.0
- 材質: Aluminium+SPCC+ABS
- 顏色: 銀色 (上蓋), 黑色 (本體)
- LED指示燈: 電源-紅色, 硬盤讀寫-紅色閃爍
- 適用硬碟: 9.5mm/12.5mm 及以下 SATA HDD/SSD
- 傳輸速度: 6.0Gb/s
- 產品應用: 所有3.5" 硬碟槽位
- 淨重: 210g
- 尺寸大小: 147.5(L) x 101.5(W) x 25.5(H)mm
- 作業系統: Windows 2000/XP/Vista/7, Mac OS and Linux
- 工作溫度: 0°C-55°C

包裝內容:

MRA263	*1
說明書	*1
螺絲	*4
USB3.0線(僅263U3)	*1

04

繁體中文

後面板:

1.SATA電源接口 3.LED 指示燈
2.SATA數據接口 4.USB3.0接口

基本使用:

1.往右撥動前按鈕，打開前門，然後置入2.5" 硬碟到MRA263中，如圖所示:

2a.把USB3.0的傳輸線Micro B型接頭連接到MRA263的USB端口，另一端A type連接到您的電腦，如圖:

05

繁體中文

2b.將MRA263裝入到3.5" 硬碟槽位中，每邊使用2個螺絲，四孔定位，如圖所示:

亦可將MRA263置于wingsonic公司生產的3.5" 內置或外置的任一產品中，如MRA201/401/602等產品中。

備注
如因不當使用本產品進而造成其他相關設備故障，本公司僅負責自屬產品之修繕責任，其他設備既不負責。更多產品相關資訊，可參閱本公司官方網站www.wingsonic.com.tw。

06